
Zápisnica č. 4/2017 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v obci Pitelová konaného 01.12.2017 o 16.00 hod. v 

zasadačke obecného úradu.  

 

Zasadnutie otvoril starosta obce Ján Kubík, privítal prítomných poslancov a hostí a 

skonštatoval, že prítomní sú všetci poslanci. Zastupiteľstvo je uznášania schopné. 

 

Za zapisovateľa bola určená Mgr. Romana Mališová. 

Za predsedu návrhovej komisie bola navrhnutá p. Fábiková, za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí p. Barátová a p. Chalmovský. Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh jednomyseľne. 

 

Starosta obce predložil program obecnému zastupiteľstvu, ktorým sa bude zastupiteľstvo 

viesť: 

  

1. Otvorenie zasadnutia, kontrola prítomných  

2. Určenie zapisovateľa – návrh na predsedu návrhovej komisie, overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesenia z posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva.  

4. Návrh VZN č. 4/2017 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce fyzickým a právnickým 

osobám  

5. Návrh VZN č. 5/2017o miestnych daniach  

6. Návrh VZN č. 6/2017 o obecných poplatkoch  

7. Prerokovanie žiadostí  

- Žiadosť Rímskokatolíckej cirkvi Biskupstvo Banská Bystrica o finančnú dotáciu na Centrum 

voľného času na rok 2018 ako súčasť Základnej školy s materskou školou Štefana Moysesa, 

Andreja Kmeťa 1, Žiar nad Hronom.  

- Žiadosť o dotáciu TJ Družstevník Pitelová z rozpočtu obce Pitelová na rok 2018.  

- Žiadosť o dotáciu Dobrovoľného hasičského zboru Pitelová z rozpočtu obce Pitelová na rok 

2018.  

- Žiadosť o dotáciu Základnej organizácie Slovenského zväzu zdravotne postihnutých v obci 

Pitelová z rozpočtu obce Pitelová na rok 2018.  

- Žiadosť neziskovej organizácie Pierott o podporu 7 ročného chlapca Marka  

- Žiadosť o jedno rázovú dávku sociálnej pomoci pre Jána Vrťu vo výške 100.-€  

- Žiadosť o predĺženie doby nájomnej zmluvy Miloš Záhorec  

8. Návrh rozpočtu na roky 2018 -2020  

9. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu  

10. Návrh zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č.4  

11. Diskusia – rôzne - interpelácie  

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva nemali žiadne doplnenia do programu, program zasadnutia 

bol jednohlasne schválený. 

 

Bod 3/ Kontrola plnenia uznesenia z posledného zasadnutie obecného zastupiteľstva 

- Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva zo dňa 12.09.2017 neboli 

uložené žiadne úlohy. 



Bod 4/ Návrh VZN č. 4/2017 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce fyzickým a 

právnickým osobám  

- Na základe zosúladenia VZN s ustanovením § 7 ods. 7 zákona č. 583/2004 Z.z. o 

rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v z.n.p., : „Právnickej osobe, ktorej zakladateľom je obec, a právnickej osobe 

podľa odseku 4 možno poskytnúť dotáciu z rozpočtu obce len vtedy, ak táto právnická 

osoba nemá právoplatne uložený trest zákazu prijímať dotácie alebo subvencie alebo 

trest zákazu prijímať pomoc a podporu poskytovanú z fondov Európskej únie“, bolo 

vypracované nové VZN o poskytovaní dotácii z rozpočtu obce fyzickým a právnickým 

osobám. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

- Schválením VZN č. 4/2017 o poskytovaní dotácii z rozpočtu obce fyzickým 

a právnickým osobám sa ruší VZN obce Pitelová o dotáciách č. 32/2005 zo dňa 

24.06.2005 

 

Bod 5/ Návrh VZN č. 5/2017 o miestnych daniach na rok 2018 

- Návrh VZN č. 5/2017 o miestnych daniach na rok 2018 je oproti roku 2017 bez zmien. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

- Schválením VZN č. 5/2017 o miestnych daniach na rok 2018 sa ruší VZN obce 

Pitelová o miestnych daniach na rok 2017 č. 1/2016 zo dňa 02.12.2016 

 

Bod 6/ Návrh VZN č. 6/2017 o obecných poplatkoch na rok 2018 

- Návrh VZN č. 6/2017 o obecných poplatkoch na rok 2018 bol vypracovaný bez zmien 

oproti roku 2017. P. Chalmovský mal otázku, či je výška poplatkov dostačujúca, 

starosta odpovedal, že zatiaľ áno. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

- Schválením VZN č. 6/2017 o obecných poplatkoch na rok 2018 sa ruší VZN obce 

Pitelová o obecných poplatkoch na rok 2017 č. 2/2016 zo dňa 02.12.2016. 

 

 

 

Bod 7/  Prerokovanie žiadostí  



 

Žiadosťou zo dňa 12.10.2017 Rímskokatolícka cirkev Biskupstvo Banská Bystrica požiadalo 

o finančnú dotáciu na Centrum voľného času ako súčasť Základnej školy s materskou školou 

Štefana Moysesa, Andreja Kmeťa 1, Žiar nad Hronom na rok 2018, ktorú navštevujú 11 žiaci 

s trvalým bydliskom v našej obci. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo návrh 2€/mesiac/1 žiak. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2018 – TJ Družstevník Pitelová 

TJ Družstevník Pitelová požiadal žiadosťou dňa 24.10.2017 o dotáciu z rozpočtu obce 

Pitelová na rok 2018, v ktorej žiadajú o dotáciu 1 700 € na činnosť TJ Pitelová, budovu šatní. 

P. Záhorcová je za návrh, aby všetky organizácie mali rovnakú výšku dotácie – 1000 €, 

nakoľko všetky organizácie majú rovnaké možnosti príjmu – sponzorské dary, dve percentá. 

P. Chalmovský – nikdy nebude súhlasiť, pretože ani jedna organizácia nemá rovnaké 

výdavky. P. Fábiková – tvrdí, že ide o spravodlivosť, vidí, aké má ZOSZZP príjmy, čo všetko 

si vedia zabezpečiť a nežiadajú viac, majú 105 členov z našej obce a vedia si pomôcť, netvrdí, 

že neschvália koľko žiadajú, ale aby sa nerátalo s navyšujúcim rozpočtom každý rok. P. 

Hudec – každý si môže žiadať koľko chce a na poslancoch je, akú výšku dotácie schvália.  

P. Štefanka Marián vyslovil názor, že ak schvália 1000 € pre TJ Družstevník Pitelová, tak 

organizácia môže skončiť, rovnako aj DHZ, nakoľko najväčšia časť financií, ktorú majú vo 

výdavkoch sú na rozhodcov a vyše 1000 € každoročne platia SFZ. 

P. Záhorcová dala poslanecký návrh – každej organizácii 1000 € 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

N Z N N N A N 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Návrh 1000 € nebol schválený. Starosta dal návrh na hlasovanie tak, ako bolo v žiadosti – 

1 700 €. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A N A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Dotácia pre TJ Družstevník Pitelová z rozpočtu obce Pitelová na rok 2018 bola schválená vo 

výške 1 700 €. 

 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2018 – DHZ Pitelová 

DHZ Pitelová požiadal žiadosťou dňa 30.10.2017 o dotáciu z rozpočtu obce Pitelová na rok 

2018 v sume 2000 €, ktorej účelom je zlepšenie materiálneho a technického zabezpečenia, 

skvalitnenie odbornej pripravenosti a akcieschopnosti DHZ Pitelová, za účelom plnenia úloh 

v zmysle zákona č. 314/2001 Z.z. o ochrane pred požiarmi v znení neskorších predpisov 



a vykonávacích vyhlášok, ako aj podpora vzdelávania mládeže na úseku ochrany pred 

požiarmi 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A N A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Dotácia pre DHZ Pitelová z rozpočtu obce Pitelová na rok 2018 bola schválená vo výške 2 

000 €. 

 

Žiadosť o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na rok 2018 – DHZ Pitelová 

Základná organizácia SZZP Pitelová požiadala žiadosťou dňa 30.10.2017 o dotáciu 

z rozpočtu obce Pitelová na rok 2018 v sume 1 000 €, ktorej účelom je práca so zdravotne 

postihnutými občanmi, dôchodcami a ich priateľmi. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A Z A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Dotácia pre Základnú organizáciu SZZP z rozpočtu obce Pitelová na rok 2018 bola schválená 

vo výške 1 000 €. 

 

Žiadosť neziskovej organizácie Pierott o podporu 7 ročného chlapca Marka 

E-mailom prišla žiadosť neziskovej organizácie Pierott o akúkoľvek finančnú pomoc pre 7 

ročného chlapca Marka na jeho uzdravenie.  

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

N N N N N Z N 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Obecné zastupiteľstvo neschválilo žiadosť neziskovej organizácie Pierott o podporu 7 

ročného chlapca Marka. 

 

Žiadosť o jednorazovú dávku sociálnej pomoci – Ján Vrťo 

Ján Vrťo požiadal žiadosťou dňa 16.11.2017 o jednorazovú dávku sociálnej pomoci na 

zakúpenie potravín, hygienických potrieb a pod. Starosta navrhol sumu 100 € s tým, že p. 

Vrťo musí predložiť bloky, na ktorých budú len potraviny, ošatenie, drogéria, prípadne 

uhradené energie a na základe toho mu budú peniaze vyplatené.  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

Žiadosť o predĺženie doby nájomnej zmluvy Miloš Záhorec 



Miloš Záhorec požiadal žiadosťou dňa 16.11.2017 o predĺženie doby nájomnej zmluvy zo dňa 

11.09.2006 na parcelu č 513/1, ktorá sa využíva na parkovanie osobného motorového vozidla. 

Starosta navrhuje v prvom rade za hlasovanie, či sa nájomná zmluva predĺži. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A Z A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Poslanci schválili predĺženie nájomnej zmluvy na dobu 10 rokov, resp. do 31.12.2027. 

 

Následne sa určovala cena za nájom ročne. Doterajšia suma na rok bola 2,32 €.  

 

P. Jamrich navrhol 1 €/ročne. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A N N N A Z N 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

P. Fábiková navrhuje 3€/ročne. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

N A N N N Z N 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Starosta navrhol 20€/ročne. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A Z A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Poslanci schválili nájomné vo výške 20€ ročne. 

 

Žiadosť Jozefa Mareša o komisionálne posúdenie pozemku 

P. Mareš žiadosťou zo dňa 28.11.2017 požiadal poslancov OZ o komisionálne posúdenie 

pozemku na parcele 2837/1, či charakteristika pozemku je v súlade s listom vlastníctva. P. 

Hudec navrhol komisiu v zložení – Fábiková, Záhorcová, Hudec. 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A Z A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Komisia na posúdenie pozemku bola schválená, termín stretnutia bude doložený do 7 dní 

obecnému úradu.  

Bod 8/  Návrh rozpočtu na roky 2018 -2020  



Návrh rozpočtu na roky 2018-2020 bol spracovaný a predložený pracovnou komisiou. Na 

základe návrhov poslancov boli zmeny oproti zverejnenému rozpočtu navrhnuté nasledovne : 

 

navýšenie položky - 01.1.1. 641006 na sumu 1 000 € 

navýšenie položky – 03.2.0. 642001 na sumu 2 000 € 

navýšenie položky – 06.2.0. 637027 na sumu 7 000 € 

navýšenie položky – 08.1.0. 642001 na sumu 1 700 € 

zníženie položky – 04.5.1. 717002 na sumu 39 652 € 

zníženie položky – 01.1.1. 717004 na sumu 2 000 € 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Rozpočet na roky 2018,2019,2020 bol schválený bez programovej štruktúry. 

 

Bod 9/ Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 

Stanovisko hlavného kontrolóra obce k rozpočtu obce na roky 2018,2019,2020 bolo poslané 

poslancom e-mailom, poslanci stanovisko hlavného kontrolóra zobrali na vedomie. 

 

Bod 10/ Návrh zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4 

Starosta informoval poslancov o zmene rozpočtu, ktorú vykonal v jeho kompetencii do sumy 

500 € rozpočtovým opatrením č. 3. Návrh zmeny rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4 bolo 

poslancom zaslané e-mailom vopred. 

 

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A A A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Zmena rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4 bola schválená. 

 

Bod 11/ Diskusia  

Starosta informoval poslancov o zlom technickom stave osobného motorového vozidla 

Citroen a potrebe kúpy nového vozidla. 

 

Starosta poďakoval DHZ Pitelová za osadenie a ozdobenie vianočného stromčeka pre 

kultúrnym domom, aj občanom, ktorí boli ochotní pomôcť s prípravou Mikuláša dňa 

08.12.2017. 

 

Ďalej starosta informoval o priestupkovom konaní, ktoré oznámil Úrad pre reguláciu 

sieťových odvetví, z dôvodu nezaslania podkladov – výsledkov rozboru vody za rok 2016. 

 

Z hostí vystúpil p. Paššák s otázkou na starostu, v akom stave je plnenie uznesenia 

z 18.03.2016, kde sa schválilo zámer odkúpenia pozemku v časti obce Záhrady a v akom 

stave je vysporiadanie. Starosta odpovedal, že sa nepracuje na tom a ani nebude, pretože kým 



nebudú zrekonštruované cesty, ktoré obec vlastní v majetku (obec vlastní až 12 km obecných 

ciest), nebude kupovať a opravovať cudzie cesty. 

P. Uhrinová sa informovala, aký je rozdiel medzi občanmi u Kuricov a občanmi v Záhradách, 

keď sa rekonštruoval kilometrový úsek cesty do Kuricov. P. Chalmovský odpovedal, že je to 

obecná cesta a P. Jamrich, že tá cesta neslúži len pre obyvateľov obce, ale aj pre urbár 

a poľovníkov. 

P. Paššáková v auguste poslala list poslancom OZ s podozrením na konflikt záujmov, p. 

Paššák sa informoval od poslancov, ako to riešili a aký je výsledok. Odpoveď : hlavný 

kontrolór obce to postúpil na políciu, je to v jej kompetencii, poslanci zatiaľ o žiadnom 

výsledku nemajú informácie. 

P. Paššák dal návrh, aby obecné zastupiteľstvo každý rok schválilo nejakú čiastku v rozpočte 

na vysporiadanie pozemkov, príp. vybudovanie cesty v časti obce Záhrady. Poslanci však za 

daný návrh nehlasovali. 

P. Snopko potvrdil, že p. Paššák otvoril otázku staršieho uznesenia, ktorým dali poslanci 

najavo, že chcú majetkovoprávne vysporiadať cestu a zaviazali starostu, aby všetky kroky 

smerovali k tomu, aby bol pozemok vysporiadaný. 

P. Jamrich sa vyjadril, že odhlasovali odkúpenie pozemkov až vtedy, keď budú všetci 

vlastníci zistení. P. Paššák odporučil, že ak to chcú schváliť naraz, sú rôzne možnosti – napr. 

vyvlastnením.  

P. Snopko by bol rád, keby hlavný kontrolór obce preveril v zmysle zákona o verejnom 

obstarávaní výber dodávateľa na rekonštrukciu mostíka a cesty do Kuricov. Má vážne 

podozrenie, že bol porušený zákon o verejnom obstarávaní a dáva návrh - požiadať hlavného 

kontrolóra obce aby urobil podrobnú analýzu na výber dodávateľa a na verejné obstarávanie. 

Ďalej p. Snopko: prvá uzavretá nájomná zmluva s firmou M&J Business bola v rozpore so 

zákonom a bola jednostranne nevýhodná pre obec, neboli tam sankcie pre firmu, iba sankcie 

pre obec, nebolo tam vylúčenie zvozu drevnej hmoty cez obec. V apríli 2017 sa k tomu vrátili, 

vznikol nový text, nová zmluva, ktorú poslanci schválili a napriek tomu je zmluva podpísaná 

s iným textom, ako poslanci schválili. Jedná sa o text v bode 5 Podmienky nájmu ods. 9 : 

„Dňom ukončenia nájmu vlastníctvo prechádza na nájomcu a to bez jeho povinnosti náhrady“ 

a poslanci sa dohodli, že po ukončení nájmu vlastníctvo prechádza na prenajímateľa. Dáva 

poslanecký návrh, aby hlavný kontrolór obce preveril daný text a informoval o tom poslancov 

obecného zastupiteľstva. 

P. Paššák sa informoval, či existuje nejaký plán vybudovania ciest a p. Koštová poprosila, aby 

v budúcnosti pri pláne vybudovania ciest mysleli aj na cestu v Záhradách. 

 

Bod 12/ Návrh na uznesenie 

P. Fábiková prečítala návrh na uznesenie  

Hlasovanie a výsledky hlasovania: 

Peter 

Snopko 

Zuzana 

Fábiková 

Peter 

Hudec 

Ján 

Chalmovský 

Ján 

Jamrich 

Martina 

Záhorcová 

Lucia 

Barátová 

A A A Z A A A 

A-áno, N-nie, Z-zdržal sa, --neprítomný  

 

Bod 13/ Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť. 

 

Zapísala: Mgr. Romana Mališová  dňa : 07.12.2017   .........................................  

Overil: Lucia Barátová   dňa : ........................ ... .........................................  

Ján Chalmovský     dňa : ...........................  ......................................... 


